
DOLSKO
22. junija je bila seja skupš-

čine KS Dolsko. Predsednik
Franc Hrovat je poročal o lan-
skoletnem delu v KS in predsta-
vil program za 1. 1979-80. V
njem je ostalo nekaj neizvršenih
nalog iz prejšnjega obdobja ter
nekaj novih. Zaenkrat je najpo-
membnejši priključek ceste Jev-
nica-Senožeti.

V Dolskem bodo razširili po-
kopališče v smeri proti Senože-
lim. Razširitev bi bila potrebna
tudi v Vinjah, vendar načrta za to
še ni.

Vodovode v Vinjah — Dolini,
na Lazah in v Senožetih bodo
gradili v sklopu celotne KS
naenkrat, trenutno pa potekajo
šcbiološke raziskave. Mostovi v
naši KS so potrebni obnove, tako
most na stari zasavski cesti v Se-
nožetih, most na Dolini in na
Hrib; pa tudi most pod Grbo je
dotrajan.

V načrtu je še precej — predv-
sem komunalnih — nalog.

Zadnji čas je že, da začnemo
sestavljati srednjeročni in dolgo-
ročni plan. Vaški odbori SZDL
morajo zbrati predloge, ki jim jih
dajo vse družbenopolitične or-
ganizacije in dru.štva, nekatere
pa izoblikujejo tudi sami.

Delovna organizacija Merca-
tor je predlagala razširitev trgo-
vine v Dolskem. Razširitev je
prav gotovo potrebna, saj delajo
delavke v nezadovoljivih razme-
rah, nezadovoljni pa so tudi
kupci. Vendar bi se z razširitvijo
trgovine spremenil estetski videz
kulturnega doma, v katerem ima
trgovina svoje prostore.

Kako rešiti problem? Odloči-
tev je težka.

TEREZIJA —
CVETKA TRDIN


